
Posiedzenie Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej, odbylo sig na podstawie art. l5zzx ust.2 ustawy z
dnia 2 marca 2020 r. o szczeg6lnych rozwiqzaniach zwipzanyin z zapobieganiem, przecirvdzialaniem i
zwalczaniem COVID-19, innych chor6b zakainycho.u, *y*olunych nimi sfiuacji kryry.o*y.h (tj. Dz.
U ' z 2020 r., poz. 1842 z p6in. nn.). Posiedzenie odbylo rig , *ykorrystanilm siodk6w porozumiewania
sig na odleglo6d (zdalny tryb obradowania). Posiedzenie komisj i iozpoczglo sig o godz. I 1.45.

W posiedzeniu bralo udzial4 czlonk6w Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej orazzaproszeni goScie.

Lista obecnofici -zalqcznik nr I do protokolu.

Obrady prowadzil Przewodnicz4cy Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej Jaroslaw S. Holownia.

Posiedzenie kom i sj i protokolowala Magdalena Grasewicz.

Protok6l Nr 5/2021

z xLvI posiedzenia Komisji Rodziny i polityki Senioralnej

w dniu 24 marca 2021 r.

Ad. I
Przewodnicz4cy Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej Jaroslaw S. Holownia powital wszrystkich
serdecznie. Stwierdzil, 2e na Komisji s4 obecni wszyscy jej czlonkowie. Nastgpnie przedstawil
nastgpuj gcy porz4dek posiedzenia:

l. Przedstawienie porz4dku obrad.

2. Przyjgcie protokolu Nr 1212020 z XXXN nadzwyczajnego posiedzenia Komisji Rodziny i Polityki
Senioralnej w dniu 25 wrzeSnia 2020 r.

3. Przyjgcie protokolu Nr l3l2020 z XXXV wsp6lnego posiedzenia Komisji Rodziny i polityki
Senioralnej oraz Komisji Ochrony Zdrowia, Opieki Spolecznej i Bezpieczeristwa Publicmego w dniu
29 pafudziemika202} r.

4. Przyjgcie protokolu Nr l4l2020 znadzwyczajnego XXXIII posiedzenia Komisji O(wiaty, Kultury i
Sportu, XXXVIII posiedzenia Komisji Budzetu i Finans6w Publicmych, XXXIII posiedzenia Komisji
Transpotlu, Rolnictwa, LeSnictwa i Ochrony Srodowiska, XXXIV posiedzenia Komisji Ochrony
Zdrowia, Opieki Spolecznej i Bezpieczeitstwa Publicznego, XXXVI posiedzenia Komisji Rodziny i
Polityki Senioralnej w dniu 30 puldziemika 2020 roku.

5. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie nadania statutu Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie
w Sok6lce.

6. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie przyjpcia ,,Programu Rozwoju Pieczy Zastgpczel w
Powiecie Sok6lskim w latach 2021-2023".

7. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie okre6lenia zadafi do realizacji przez Powiat Sok6lski, na
kt6re przeznaczasig Srodki z Paristwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych w roku
2021.

8. Zaopiniowanie projektu uchwaly - akt o utworzeniu samorz4dowej instytucji kultury pod nazw4
Powiatowy Dom Kultury w Sok6lce.
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9' Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany wieloletniej prognozy Finansowej powiatu
Sok6lskiego na lara ZOZ| _2033.

10' Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany bud2etu powiatu Sok6lskiego narok202l.
1 1. Sprawy r6zne.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zwr5cil uwagg, ze plan pracy Komisji na rok 2021zawieta punkt dotyczqcy zapomania siq przez Komisjg z informacj4 paristwowego powiatowego
Inspektora sanitamego w Sok6lce o stanie bezpieczeistwa sanimrnego w powiecie sok6lskim w roku
2020. Podal, Ze po ustaleniach z przewodni cz4cyrn Rady oraz przewodniczqcymi pozostalych komisji, wkt6rych r6wnie2 przewidywany byl taki punkt. wzorem roku poprzedniego z uwagi na sytuacjQ
epidemiologicznq punkt ten bgdzie rozpotma\vany jedynie rra Sesji Rady powiatu. ponadto dodal, 2ezarz4d zlo2yl wniosek o rozszerzenie porz4dl:u obrad sesji o punkt ,,Rozpatrzenie projektu uchwaly
zmieniaj4cej uchwalg w sprawie zamiaru utworzenia samorz4dowego zakladu bud2etowego -Powiatowego Zakladu AktywnoSci Zawodowej w Suchowoli,,. Z uwagi nato, zewniosek zostal zlozonyju2 po wyslaniu material6w sesyjnych podal, 2e jego zdaniem projekt uchwaly powinien byc
zaopini owan y przez wszystki e komisj e.

Radny Jaroslaw Sulik poinformowal,2e wczesnie.i na posiedzeniu Komisji ochrony Zclrowia,opieki
Spolecznej i Bezpieczer{stwa Publicznego zosral rozszerzony porz4dek obrad o punkt dotycz4cy
"Rozpatrzenie 

projektu uchwaly zmieniaj?ca uchwalq w sprawie zamiaru utworzenia samorz4dowego
zakladu budzetowego - Powiatowego Zakladu Al(ywnosci Zawodowej w Suchowoli,,. Natomiast je2eli
chodzi o informacjg mviyan|ze stanem sanitarnym w powiecie sok6lskim to Komisja ochrony Zdrowia,
zapoznala sig z t4 informacj4 pobie2nie, tak by nie zakl6cic planu pracy Komisji. Zasugerowal to samo w
przypadku Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej. Na stwierdzenie przewodnicz4cego Jaroslawa S.
Holowni, 2e w przedmiocie informacji sanitarnej byty poczynione ustalenia, na kt6re byla og6lna zgoda,
by nie referowad tej informacji na komisjach. Przewodnicz4cy Jaroslaw Sulik przyznal,2ebylato luZna
roznowa i w jego ocenie skoro Komisja ma taki punkt w planie pracy Komisji powinna sig z nim
zapoznaQ by p6zriej do tego tematu nie wracai. W jego ocenie wystarczyloby by pani Dyrektor pokr6tce
przedstawila informacjg, a dyskusja moglaby zostad przeprowadzona na sesji. podkreglil, 2e to jest tylkojego propozycja, by nie zakloca(, planu pracy komisji i wprowadzic go w dniu dzisiejszym do porz4dku
obrad komisji.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia poinformowal, ite powy?sz1 kwestig ustalal r6wnie2
z Przewodnicz4cym Rady, by informacjE, wzorem roku poprzedniego nie rozpatrywac na komisji.
W przypadku gdyby Pan Krzysztof Krasirlski zmieril zdanie, tak jak Jaroslaw Sulik, podda t4 kwestig pod
glosowanie.

Przewodnicz4cy Rady Krzysaof Krasiriski podal, 2e podtrzymuje swoje stanowisko w przedmiocie
pozostawienia bez rozpoznania na posiedzeniu Komisji informacji dotycz4cej stanu sanitarnego. podal, 2e
informacja zostanie szczeg6lowo przedstawiona na Sesji. W jego ocenie nic sig nie stanie, je2eli Komisja
nie zabierze w tym temacie glosu.
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Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia przychylil sig do stanowiska przewodnicz4cego Rady.
Ponadto zlozyl wniosek o rozszerzenie porz4dku posiedzenia o punkt ,,Zaopiniowanie projektu uchwaly
zmieniaj4ca uchwalg w sprawie zamiaru utworzenia samorzqdowego zakladu bud2etowego -PowiatowegoZakladu Aktywno6ci Zawodowej w Suchowoli" i rozpoznanie go po punkcie 7 porz4dku
posiedzenia. Dodal r6wnie2, 2e z uwagi na stanowisko Przewodnicz4cego Jaroslawa Sulika, kt6ry zmienil
swoje zdanie co do zapoznania sig z informacj4 sanitarnq powinno to r6wniez zosta6 poddane pod
glosowanie.

Radny Jaroslaw Sulik podal, 2e jego stanowisko w tym przedmiecie jest malo istotne dla posiedzenia
Komisji. Dodal natomiast, 2e kwestia uchwaly dotycz4cej ZAZ- u w Suchowoli jak najbardziej jest
istotna, gdyz dotyczy os6b niepelnosprawnych, jego podopiecznych, dla kt6rych utworzenie ZAZ-y jest
pewnego rodzaju awansem spolecznym. PodkeSlil, 2e projekt utworzenia ZAZ- u zostaN przyjgty z
entuzjazmem przez samych niepelnosprawnych, ich rodzic6w oraz opiekun6w prawnych. W jego ocenie
jest to kwestia bardzo istotna i powinna zostal zaopiniowan a przezkomisjg.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia podal, ze w przypadku rozszerzenia porzqdku obrad o
punkt dotycz4cy informacji sanitarnej, koniecznym bgdzie skontaktowanie sig z pani4 Jadwig4
Bieniusiewicz, poinformowanie j4 o tym fakcie.

Radny Jaroslaw Sulik podal, 2e nie podtrzymuje swojego stanowiska co do rozpatrywania informacji o
stanie sanitarnym powiatu.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zwrlcil sig do radnego Stanislawa Kozlowskiego o
wyraZenie jego stanowiska w przedmiocie zapomania sig przez Komisjg z informacj4 dotyczqca sytuacji
sanitamej w powiecie.

Radny Stanislaw Kozlowski poinformowal, ze takiego wniosku nie skladal, ale jezeli kt6ryS z czlonk6w
Komisji z takim wnioskiem wyszedl, to glosowanie rozstrzygnie, czy taki punkt zostanie wprowadzony
czy nie.

Przewodnicz4cy Komisji ponownie podkreSlil, 2e przedmiotowego punktu nie wprowadzal do porz4dku
obrad po wczeSniejszych ustaleniachzPrzewodnicz4cym Rady i Przewodnicz4cymi pozostalych Komisji.

Radny Krzysaof Krasiriski zauwa?yl, 2e zgodnie ze Statutem i zasadam| pod glosowanie poddaje sig
zloZony wniosek, a w tym przypadku wniosek nie zostal zgloszony.

Przewodniczqcy Komisji zwr6cil sig do pracownik6w Wydzialu Organizacyjnego o przygotowanie
glosowania nad rozszerzeniem porz4dku obrad o punkt ,,Zaopiniowanie projektu uchwaly zmieniaj4cej
uchwalg w sprawie zamiaru utworzenia samorz4dowego zakladu budzetowego - Powiatowego Zakladu
Aktywnosci Zawodowej w Suchowoli" i rozpoznanie go przed punktem Sprawy r6zne
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Radny Krzysztof Krasiriski zwrocil 
"uggl 2e powy)szy punkt powinien zostai rozpatrzony przed.punktem dotyczqcym zmianw budzecie i wieloletniej plgr"# nnansowej powiatu, czyri jako punkt ga.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia odni6sl sig do propozycji przewodnicz4cego Rady,podkreslaj4c 
' 2e wjego ocenie nie ma potrzeby by punkt ,orpi"rnu*u6 przedzmianami w bud,ecie, gdy2

#;r*f ffiffLjJf 
zadnvch skutk6w finansowvch. Jednakze przvchyril sis do propozycji radnego

Radny Krasiriski podal natomiast, 2e zauwroryN wzmianki w bud2ecie dotyczqcejednostki, dlatego te2popiera sw6j wniosek o zaopiniowanie projektu tej uchwal y przezuchwalami finansowymi.

Radny Jaroslaw Sulik poinformowal, 2e podjgcie uchwaly ma tylko i wylqcznie na celu umozliwienieprowadzenia dalszych dzialaidla utworzenia ZakladuAktywizacji Zawodowej w Suchowoli.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia po chwili namyslu, zwrocilsig do protokolanta, bywprowadzany punkt do porz4dku posiedzenia byl rozpoznany jako punkt 9, gdy2 ten punkt nie ma nicwsp6lnego z Domem Kultury.
Magdalena Grasewicz - protokolant, poinfbrm owal, 2e edycja programu e-sesja nie pozwala na zmiangnumeracji po wprowadzeniu calego porz4dku posiedzenia. w przypaaku wprowadzenia nowe; numeracjikoniecznym by bylo edytowanie calego porz4dku obrad.
Radny Krrysztof Krasiriski ponadto zauwu)ry|, 2e wprowa dzanie numeracji z liter4 ,,a,,, tak przyposiedzeniach komisji, jak i sesji, powoduje, ze nie rna potrzeby zmiany kolejnosci pozostalych punkt6wporzqdku obrad.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zarz4dzilglosowanie nad,rozszerzeniem porz4dku obrad opunkt 
"Zaopiniowanie projektu uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie zamiaru utworzeniasamorz4dowego zakladu budzetowego - Powiato*"go 2ut luau Aktywnosci Zawodowej w Suchowoli,, irozpoznanie gojako punkt ga.

W glosowaniu wziglo udzial4 czlonk6w komisji, 4byl,,za,,.

Komisja rozszerzyla porz4dek posiedzenia o punkt Ba - ,flaopiniowanie projektu uchwaly zmieniaj4cejuchwalg w sprawie zamiaru utworzenia samorz4dowego zakladu budzetowego - powiatowego ZakladuAktywnoSci Zawodowej w Suchowoli,,.

Przewodniczqcy Komisj i zarzqdzilglosowanie nad znienionym porzqdkiem posiedzenia.

W glosowaniu wziglo udzial 4 czlonkow komisji, 4bylo ,,2a,,.

Porz4dek posiedzenia komisj i zostaN przyjgty.
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W zwiqzku z powy2szym porzqdek obrad byt nastgpujqcy:

l. Przedstawienie porzqdku obrad.

2' Przyjgcie protokolu Nr 12/2020 z XXXIV nadzwyczajnego posiedzenia Komisji Rodziny i polityki
Senioralnej w dniu 25 wrzefinia}I2} r.

3' Przyjqcie protokolu Nr 13/2020 z XXXV wsp6lnego posiedzenia Komisji Rodziny i polityki
Senioralnej oraz Komisji ochrony Zdrowia,opieki Spolecznej i Bezpieczeristwa publicznego w dniu
29 paLdziernika212} r.

4' Przyjgcie protokolu Nr 1412020 z nadzwyczajnego xxXIIl posiedzenia Komisji oswiaty, Kultury i
Sportq xxxvIII posiedzenia Komisji Bud2etu i Finans6w Publicznych, xxxlli posiedzenia Komisji
Transportu, Rolnictwa, LeSnictwa i Ochrony Srodowiska, XxxIV posiedzenia Komisji Ochrony
Zdrowia, opieki Spolecznej i Bezpieczeristwa Publicmego, XXXVI posiedzenia Komisji Rodziny i
Polityki Senioralnej w dniu 30 pa1dziemika 2020 roku.

5' Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie nadania statutu Powiatowemu Centrum pomocy Rodzinie
w Sok6lce.

6. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie przyjgcia,,Programu Rozwoju piecry Zastgpczej w
Powiecie Sok6lskim w latach Z0Zl -ZOZ3..

7. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie okre$lenia zadafl do realizacji przezpowiat Sok6lski, na
ktore przemacza sig Srodki z Pafistwowego Ftmduszu Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych w roku
2021.

8. Zaopiniowanie projektu uchwaly - akt o utworzeniu samorz4dowej instytucji kultury pod nazw4
Powiatowy Dom Kultury w Sok6lce.

8a. Zaopiniowanie projektu uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie zamiaru utworzenia
samorz4dowego zakladu budzetowego - Powiatowego Zakladu Akt-ywnoSci Zawodowej w Suchowoli
9- Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zntiany Wieloletniej Progaozy Finansowej powiatu

Sok6lskiego na lara 2021-2033.
10. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie zmiany bud2etu Powiatu Sok6lskiego narok202l.
I l. Sprawy r62ne.

Ad.2
Przyjgcie protokolu Nr 12/2020 z XXXN nadzwyc,alnego posiedzenia Komisji Rodziny i polityki
Senioralnej w dniu 25 wrzesnia 2020 r.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zrvr(rcil sig do wszystkich czlonk6w komisji z
zapytaniem, czy ktoS ma jakieS zastrze2enia do ilw protokolu.

Zadny ch zastrzeheh do protokolu nie zgloszono.

Przewodniczqcy Konrisji Jaroslaw S. Holownia zarz4dzil glosowanie nad przyjgciem protokolu
Nr 1212020 z XXXIV nadzwyczajnego posiedzenia Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej w dniu 25
wrze5nia 2020 r.
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W glosowaniu wziglo udzial 4 czlonk6w komisji. 2 bylo ,,za,,,2,,wstrzymalo sig,, _ K. Krasiflski, J. Sulik.

Protok6l zostal prryjgty przezkomisj g.

Ad.3
Przyjgcie protokolu Nr l3l2020 ze wsp6lnego posiedzenia Komisji Rodziny i polityki Senioralnej oraz

ff#T]' 
ochrony Zdrowia, opieki Spoleczrrej i Bezpieczeristwa publicznego w dniu 29 pu2dziemika

ilTff:['"?:1ffi'il *;'iil,:#rownia 
zwr6cil sis do czronk6w komisji z zapytaniem, czy ktos

Radny Stanislaw Kozlowski poinformowal,- 2e nie ma uwag do protokolu, natomiast dziwi go fakt, zePrzewodnicz4cy Komisji praktykuje stanowisko p.rylmo*uiia protokol6w z posiedzefi innych Komisji.Zauwa\l' 2e w przypadku gdyby Komisja r.oozlni tatiego p.otot olu nie przyiela,mialo by to swoje

;li:fiil,H ftriT^:,J;,ie 
protokorv z posiedzeri, innv.n-romisji zostary;"i;;";" przezpozostarych

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zauwazyr. ze protok6l przyjmowany w punkcie 2porz4dku obrad dotyczyl posiedzenia Komisii Rodziny i p"rityti Seniorarnej. Natomiast protok6l z punktu3 porz4dku obrad dotyczy wsp6lnego 2 posiedzenia komisji *;. Komisji Rodziny i polityki senioralnejw dniu' w kt6rym przebywal o' nu,*olnieniu lekarski., u poal"go nieobecnosi wsp6lne posiedzenie 2komisji prowadzil Przewodnicz4cy Komisji ochrony 2ariiu, opieki Spolecznej i Bezpiecze.stwa

;:rJ;ff:l'#:',ffi}lik' Poinrormowat, ze z uwagt na to,2e nie uczesrniczyl w tym posiedzeniu

Przewodnicz4cy Jaroslaw s' Holownia zarz4dzrl glosowanie nad przyjgciem protokoru Nr 13/2020 zewsp6lnego posiedzenia Komisji Rodziny i Polityki senioralnej oraz Komisji ochrony zdrowia,opiekiSpolecznej iBezpieczeitstwa publicm.go * dniu29 puzdziemika2L2l r.

Radny Krzysztof Krasifiski poinformowal, ze r6wnie2 wstrzymuje sig od glosu z uwagi na to, ze zeStatutu wynika, 2e protok6l podpisuje przewodnicz4cy komisji.

;:Hffitrlli:*** S' Holownia poinrormow aN,2e wglosowaniu wzislo udziat4 czlonk6w komisji,

Przewodnicz4cy Jaroslaw S' Holownia zauwairyl, 2e w glosowaniu za tym protokolem nawet niezaglosowal Przewodnicz4cy Jaroslaw Surik, kt6ry tenze protoi6l podpisal.

Protok6l nie zostal przyjgty przez Komisjg.
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Ad.4
Przyjgcie protokolu Nr l4l2020 z nadzwyczajnego xxxIII posiedzenia Komisji oswiaty, Kultury i
Sportu, xxxvm posiedzenia Komisji Budzetu i Finans6w Publicznych, xxxIII posiedzenia Komisji
Transportu, Rolnictwa, Lesnictwa i ochrony srodowiska, xxxN posiedzenia Komisji ochrony zdrowia,
opieki Spolecznej i Bezpieczenstwa Publicznego, xxxvl posiedzenia Komisji Rodziny i polityki
Senioralnej w dniu 30 puhdziernika 2020 roku.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zwr6cil sig do czlonk6w komisji z zapffaniem, cry kto$
ma jakies zastrzezeniado w/w protokolu ze wsp6lnego posiedzenia 5 komisji.

Zadnych uwag do protokolu nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zarz1dzil glosowanie nad przyjgciem protokolu Nr
1412020 znadzwyczajnego XXXIII posiedzenia Komisji oswiaty, Kultury i Sportq xxxVIII posiedzenia
Komisji Bud2etu i Finans6w Publicznych, xXx[I posiedzenia Komisji Transportu, Rolnictwa, Le$nictwa
i Ochrony Srodowiska, XXXIV posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia, Opieki Spolecznej i
Bezpieczeristwa Publicznego, XXXVI posiedzenia Komisji Rodziny i polityki Senioralnej w dniu 30
puldziemika 2020 roku.

w glosowaniu wziglo udzial4 czlonk6w komisji. I ,,2a" - J.S. Holownia, 3 ,,wstrrymalo sig,'.

Protok6l zostal przyj gty.

Ad.5
Projekt uchwaly w sprawie nadania statutu Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Sok6lce
przedstawila Iwona Rogowska - inspektor w Powiatow.vm Centrum Pomocy Rodzinie (PCPR) w Sok6lce.
Poinformowala, 2e obecnie obowi4zujqcy statut zostal nadany Uchwal4 Rady Powiatu z dnia 26 kwietnia
2013 r. Wprowadzenie zmian w statucie Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Sok6lce uzasadnione
jest przede wszystkim koniecznoSci4 dostosowania statutu do uregulowafi prawnych w zakresie
dzialalnoSci Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Sok6lce. Zaznaczyla, Ze przyjgcie przedmiotowej
uchwaly przyczyni sig do wla5ciwego funkcjonowania jednostki tak by efektywnie i racjonalnie
realizowad zalolenia statutowe.

Pytari do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zarzqdzil glosowanie nad zaopiniowaniem projektu
uchwaly w sprawie nadania statutu Powiatowemu Centrun'r Pomocy Rodzinie w Sok6lce.

W glosowaniu wziglo udzial 4 czlonk6w komisji. 4 bylo ,,2a"
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Komisj a pozytywnie zaopiniowala proj ekt uchwaly

Ad.6
Projekt uchwaly w sprawie zaopiniowania projektu uchwaly w sprawie przyjgcia,,programu Rozwoju
Pieczy Zastgpczej w Powiecie Sok6lskim w latach 2O2l - 2023- przedstawila Agnieszka Kopanko
Zdanuk, pracownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Sok6lce. podala, 2ezgodniez art. lg0
ust. I ,,Do zadari wlasnych powiatu naleZy: opracowanie i realizacja 3-letnich powiatowych program6w
dotycz4cych rozwoju pieczy zastgpczej" realizuj4c limit roclzin zastQpczyah. poprzedni progmm
zakohczyl swoj4 wa2noSd w roku 2020, a przecistawiany w tej chwilijest pewnego rodzaju kontynuacj4
zalolefi na lata 2021-2023.

Pytafi do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Komisji z"arz4dzil glosowanie nad zaopiniowaniem projektu uchwaly w sprawie przyjgcia
,,Programu Rozwoju Pieczy Zastgpczej w powiecie Sok6lskim w latach zozl -2023-.

W glosowaniu wziglo udzial4 czlonk6w komisji. 4bylo ,,2a,,.

Komisj a j ednogloSni e pozytywnie zaopi ni owala proj ekt uchwaly.

Ad.7

Projekt uchwaly w sprawie oke6lenia zadafi do realizaqi przez Powiat Sok6lski, na kt6re przennczz sig
Srodki z Pahstwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych w roku 2021 przedstawila Iwona
Rogowska - inspektor w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie. Poinformowala, ze zgodnie
zart.35a ust. 3 ustawy o rehabilitacji zawodowej i spolecmej oraz zatrudnianiu os6b niepelnosprawnych.
Podala, 2e takjak w roku ubieglym Srodki zostan4 podzielone na zadania rehabilitacyjne i te dotycz4ce
spectrum rehabilitacji spolecmej. W por6wnaniu do roku poprzedniego powiat otrzymal o 6,7 %o wigcej
Srodk6w kwoty wyliczonej z algorytmu, glownie na WTZ-ty. Wzrostowi r6wnieZ ulegl wzrost Srodk6w
na wydatki biez4ce. Podzial Srodk6w zostal przedstawiony w projekcie uchwaly. Zwr6cila sig o
pozytywne zaopiniowanie projektu uchwaly.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia podal, 2e co roku problemem sq kolejki o dofinansowanie
zaopatrzenia w sprzgt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedycme itp. Zwr6cll siE z pytaniem ile os6b
oczekuje na dofi nansowanie.

Iwona Rogowska podala, Le na dzieh dzisiejszych listg oczekuj4cych mo2na przedstawia6 w dziesi4tkach
os6b. Dodal4 r,e jak co roku jest du2e zainteresowania ta form4 zadanta.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zwr6cil sig z pyaniem, czy po przesunigciu tych Srodk6w
wystarczy na pokrycie wszystkich wniosk6w.
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Iwona Rogowska podala, 2e na chwilg obecn4 na wszystkie wnioski, kt6re s4 zlozone, Srodk6w
wystarczy', aczkolwiek jest koniec pierwszego kwartalu i trudno przewidziec ile wniosk6w jeszcze
wplynie. Wyrazila nadziejg, 2e ten plan bgdzie wystarczaj4cy.

Innych pytarl nie zgloszono.

PrzewodniczQcy Komisji Jaroslaw S. Holowni a zarz1dzil glosowanie nad zaopiniowaniem projektu
uchwaly w sprawie okre$lenia zadafi do realizac.ii przez Powiat Sok6lski, na kt6re przeznaczasig Srodki z
Paristwowego Funduszu Rehabilitacji os6b Niepelnosprawnych w roku 2021.

W glosowaniu wziglo udzial4 czlonk6w Komisji. 4bylo,,za,,.

Komisj a pozytywni e zaopi n i owala proj ekt uch waly.

Ad.8

Projekt uchwaly - akt o utworzeniu samorz4dowej instvtucji kultury pod nazw4 powiatowy Dom Kultury
w Sok6lce, przedstawila Urszula Januszkiewicz - Zastgpca Dyrektora Wydzialu Spraw Spolecznych.
Zgodnie zart.4ust. lpktTustawy zdnia 5czerwca 1998r. osamorzqdzie powiatowym Powiat
wykonuje okreSlone ustawami zadania publiczne wzakresie: kultury oraz ochrony zabytk6w opieki nad
zabytkami. Zgodnie zart.9 ust. I ustawy zdnia25p'afudziemika 1991 r. oorganizowaniu iprowadzeniu
dzialalnoSci kulturalnej jednostki samorzqdu terytorialnego organizuj4 dzialalno36 kulturaln4 tworz4c
samorzQdowe instytucje kultury, dla kt6rych prowadzenie takiej dzialalnoSci jest podstawowym celem
statutowym. Prowadzenie dzialalnoSci kulturalnej jest zadaniem wlasnym jednostek samorz4du
terytorialnego i maj4 charakter obowiqzkowy. W rozumieniu ww. ustawy dzialalnoSd kulturalna polega na
tworzeniu, upowszechnianiu i ochronie kultury. Zgodnie zart.l ust.4 mecenat nad dzialalno$ci4
kulturaln4 polegaj4cy na wspieraniu i promocji tw6rczoSci, edukacji iofwiaty kulturalnej, dzialah
iinicjatyw kulturalnych, atak2e opieki nad zabytkami i ochrony dziedzictwa narodowego
w Rzeczypospolitej Polskiej i za granicq sprawujq tak2e organy jednostek samorz4du terytorialnego
w zakresie ich wla6ciwo6ci . Zgodnie z art. 2 ww. ustawy formami organizacyjnymi dzialalno$ci
kulturalnej s4 w szczeg6lnoSci domy kultury. Na terenie powiatu sok6lskiego cyklicznie odbywa sig wiele
imprez kulturalnych, podejmuje sig wiele inicjatyw kulturalnych, o5wiatowych i edukacyjnych,
podejmowane s4 dzialania majqce na celu ochrong dziedzictwa narodowego. IJtworzenie powiatowego
domu kultury przyczyni sig do upowszechnienia i ochrony kultury. Podjgcie niniejszej uchwaly naleZy
uznat za uzasadnione.

Radny Krzysdof Krasifiski zwr6cil sig z pytaniem, czyjest juz przewidzianaliczba etat6w w PDK oraz
czy ustalone zostalo, w kt6rym dokladnie miejscu zostanie on utworzony, kt6re pomieszczenia w budynku
przy ul. Mickiewicza zostane przezPDKzajgte.

Urszula JanuszC<iewicz podal4 2e kwestie etat6w w PDK s4 jeszcze na etapie ustaleri. Regulamin
organizacyjnv tej jednostki zostanie ustalony przezdyrektorajednostki, wylonionego w drodze konkursu.
Je2eli chodzi o siedzibg, ztego co jest jej osobiScie wiadomo, w budynku LO w Sok6lce, caly korytarz od
wejScia do budynku ma by6 przeznaczony na dzialalno66 domu kultury. Zaznacryla, 2e mlodzieZ uczqca

sig w szkole bgdzie miala do tego miejsca swobodny dostgp. Podala r6wnieZ 2e z pozyskanych Srodk6w
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;:rJfffiJil:Hr,:l}?' pomieszczen ia przemaczone na t? dzialarnosi zostanQ wla$ciwie

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holora
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Przewodniczqcy Komisji Jaroslaw S. Hol
uchwaly - akt o utu 

wrtta zarzqdzil glosowanie nad zaopiniowaniem projektu
w Sok6lce. 

/orzentu samorz4dowej instytucji kultury pod nazw4 powiatowy Dom Kultury

W glosowaniu wziglo udzial4 czlonk6wKomisji. 4 bylo ,,2a,,

Kom isj a pozytywni e zaopi n i owala proj ekt uchwaly.

Projekt uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie zamiaru utworzenia samorz4dowego zakladubudzetowego - Powiatow"gi zukludu'Aktywnosci Zawoclowej w Suchowoli przedstawila IwonaRogowska inspektor w Powiatowynr. centrurn pomocy Rodzinie w Sok6lce. w uchwaleNr XXVIIy187l2o2o Rady Powiatu Sokolskiego z clnia zs *rr.!niu 2020 r.rv sprawie zamiarutworzeniasamorzqdowego zakladu budzetowego - Powiatowego Zakladu Aktywnosci Zawodowej w Suchowori,wprowadza sig zmiang polegaj4ca na okresleniu ,u^i.u driui[ gdzie zakladbgdzie funkcjonow ar, orazokresla sig jakie pomieszczeniu uga,i" zaklad zEmowar. podala, ze zmianauchwary jest potrzebna douzupelnienia winsoku o dofinansowanie na utworzenie ZAZ w suchowoli. Niezbgdne jest wigcsprecyzowanie przeznaczenia dzialek, budynk6w oraz lokali * poor.uv utworzenia ww. zakladu.

Ad.8a

Pytari do projektu uchwaly nie zgloszono.

W glosowaniu wziglo udzial4 czlonk6w komisji. 4 bylo ,,2a,,.

Kom isj a porytywni e zaopiniowala proj ekt uchwaly.

Ad. 9
Projekt uchwaly w sprawie zmiany budZetu Powiatu Sok6lskiego na rok 202r przedstawila JustynaMiszkin - Kierownik Referatu Bud2etu w wydziale rinanro*yr. poinformo wala, zezmienione zostalyzar6wno dochody bud2etu jak i wydatki zwigkszaj4ctym su-y- deficyt o kwotg I 55g 000 zl. po stroniedochod6w i wydatk6w *pto*uJ'ono nowe zadanie pn. 'tlodernizacja budynku administracyjno -biurowego na potrzeby infrastruktury spolecznej", w zwi4zku z otrzymanym dofinansowaniem z Rpowojew6dawa Podlaskiego ' zadanieto planuje sig zakoriczyc w roku 2022 r.a jego wartos6 to 225tys. zl.wprowadzono r6wnie2 do realizacji zaianiapn. " Ksaalcenie zawod owe zagranicq - scie2k4 edukacyjn4uczni6w ZSR w Sok6lce" w zwilzku z otrzymanym dofinansowaniem z programu operacyjneg o wedza,Edukacia' Rozwdi' w mvi4zku ze zlokeniem wniosku do wojewody podlaskiego wniosku nadofinansowanie do utworzenia i funkcjonow anie zesrodk6w pFRoN, zakladuAktywizacji Zawodowej w
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Suchowoli przyjgto kwotg po stronie dochod6w zabezpieczaj4c jednoczesnie srodki w bud2ecie powiatu
sok6lskiego' Jednoczesnie z mniejsz4 wynikajqc4 z pizetargu wartosci4 zadania ,,Modernizacjainfrastruktury sportowej ptzy zespole Szk6l Zawodowych im. Elizy orzeszkowej w Sok6lce,, dokonano
zmniejszenia o kwotE 2 330 623,01 zl. zwigkszono r6wnie2 o kwotg 64 0gg,2l zl plan dochod6w w
zwi4zku z otrzyman4 refundacj4 wydatk6w poniesionych w 2020 r. w ramach projektu ,,Bez Barier IV',.
zmian dokonano r6wnie2 w dziale drogi publiczne i powiatowe, a mianovricie dokonano zwigkszenia o
kwotg 72 000,00 zl dokonano w celu zwigkszenia funduszu wynagrodzeri w powiato wym Zarz4dzie Dr6g
w Sok6lce w zwi4zku m.in. z zatrudnieniem opelatora walca, na kt6re otrzymano z pFRoN. JednoczeSnie
dokorrano zwigkszenia o kwotg 30 000,00 zN z przeznaczeniem na zakup kosiarki bijakowej na potrzeby
Powiatowego Zarzqdu Dr6g w Sok6lce. O kwotg 550 000,00 zl zwigkszono plan wydatk6w z
przeznaczeniem na budowg halimagazynowo - garazowej. Na kwotg 150 000,00 zl planuje sig zakup 4
zbiomik6w na paliwo na potrzeby Powiatowego Zarz4du Dr6g w Sok6lce. o kwotg 600 000,00 zl
dokonano zwigkszenia planu wydatk6w budzetowych z przeznaczeruem na zakup samochodu
cigZarowego na potrzeby Powiatowego Zarz1du Dr6g w Sok6lce. Kwotg 262 0OO,OO zl przeznacza sig na
zakup urz4dzeri budowlanych, rusztowari i maszyn na potrzeby Powiatowego Zarz4duDr6g w Sok6lce.
Zwigkszenie w kwocie 33 000,00 zl przeznacza sig na zakup narzgdzi i material6w do prac
wykonywanych przez brygadE remontowo - budowlan4 Powiatowego Zarzqdu Dr.ig w Sok6lce.
ZwiEkszenia dokonano r6wnie2 z przeliczeniern dotacji przepadajqcych dla szk6l niepublicznych
prowadzony ch przez powiat w zwiqzku z przeliczeniem dotacj i oSwiatowej na rok 202 I .

Pytafi do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Komisji Jaroslaw S. Holownia zarz4dzil glosowanie nad zaopiniowaniem projektu
uchwaly w sprawie zmiany budZetu Powiatu Sok6lskiego narok202l.

W glosowaniu wziElo udzial 4 czlonk6w Komisji. 4 bylo ,,2a"

Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly

Ad. r0

Projekt uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy l"inansowej Powiatu Sok6lskiego nalata202l
- 2033 przedstawila Justyna Miszkin - Kierownik Referatu Budzetu w Wydziale Finansowym.
Poinformowala" 2e w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021-2033 skorygowano wolne Srodki
wynikajqce z rozliczenia roku 2020, zgodnie z korekt4 sprawozdafi bud2etowych za rok 2020 do RIO.
Planowany deficyt roku 2021 wynosi ponad 9 mln zl i planuje sig go pokryi wolnymi Srodkami, kt6re
przeszly z roku poprzedniego oraz przyctrodami wynikaj4cymi zrozliczenia Srodk6w unijnych. Pozostale
wolne Srodki planuje sig przeznaczy(na pokrycie planowanego deficytu w latach lat nastgpnych i wykup
obligacji, kt6re Powiat planuje w 2023 roku. Bud2et deficytowy planuje sig do roku 2023.Mato zwiqzek
gl6wnie z zaplanowanymi znacznymi kwotami inwestycji, w tym wieloletnich, szczeg6lnie inwestycji
drogowych. Od roku 2024 planuje sig znaczny spadek wydatk6w inwestycyjnych w celu wypracowania

nadwyZki bud2etu, kt6ra umo2lirvi pokycie wykupu obligacji. Wypracowane na koniec roku 2020 wolne
Srodki pozwol4 na dofinansowanie pokrycia zaci4gnigtych zobowiqrani do roku 2025. JednoczeSnie

w rvykazie przedsigwzigi wprowadzono nowe zadanie pn. "Modernizacja budynku administracyjno -
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biurowego na potrzeby infrastruktury spolecznej". Jest to zadanie dwuletnie, dofinansowane w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dawa Podlaskiego na lata 2014 - 2020. Zmianie ulegly
r6wnie2 planowane dochody i wydatki roku 2021, ujEte w zmienionej uchwale budzetowej.

Pytafl do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia zaru4dzil glosowanie nad zaopiniowaniem projektu
uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sok6lskiego na lata Z0Zl - 2033.

W glosowaniu wziglo udzial4 cdonk6w Komisji. 4bylo ,,2a,,.

Komisj a porytywni e zaopiniowala proj ekt uchwaly.

Ad. 11

Radny Jaroslaw Sulik podzigkowal za sprawne przeprowad,zenie posiedzenia komisji w dniu dzisiejszym.
Przewodnicz4cy Komisji Jaroslaw S. Holownia r6wnie2 podzigkowal czlonkom Komisji za sprawne
przeprow adzenie posiedzenia komisji.

Wobec wyczerpania porz4dku obrad Przewodniczqcy Komisji zamkn4l posiedzenie o godz. 12:43
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